
 
   23. AFTER HOURS 
 

           PO GODZINACH 
  

 
The restaurant is about to close. The kitchen staff have finished work early. 
 
Restauracja zamyka się. Pracownicy kuchni wcześniej skończyli pracę. 
 
      PAUL:           ADAM: 
 
 
 
 
 
 
       Więc jakie masz plany? 
 
 

 
     Nie wiem. Padam z nóg.  
     Chyba pójdę do domu. 

 
 
 
 
     Oj, daj spokój. Jest piątkowy wieczór.  
      Idziemy do Martina. Idziesz?   
 
 
 
 
 

    No dobra. Ale nie mogę zostać długo.           
Pracuję rano.  

 
 
      Świetnie. Jedziemy autobusem,  
      czy idziemy? 
 
 

 
     Pojedźmy autobusem. 

 
 
 
 
       A Adam, masz jakieś plany na  
       jutrzejszy wieczór? 
 
 
 

   Nie, dlaczego? 
 
 
 
 

       Chciałbym ,żebyś przyszedł na moją 
       imprezę urodzinową. 
 
 

    Jutro masz urodziny? 
 
 
 
       Właściwie to dzisiaj ! 
 
 
 

     Naprawdę ? Nie wiedziałem!  
     Wszystkiego najlepszego ! 

 
 
 
          Dzięki stary 
 
 

 
So what are you up to? 
 

 

I don’t know, I’m knackered.  
I think I‘ll go home. 
 

Oh, come on. It’s Friday night.  
We are going to Martin’s place. 
Are you coming? 
 

 

All right, then. But I can’t stay long.  
I‘m working in the morning 
 

 

And Adam, have you got any plans 
for tomorrow evening? 
 

 

Great! Are we taking a bus  
or walking? 
 

 
   Let’s go by bus. 
 

 

No, why ? 
 
 

 
Actually, it’s today! 

 

I’d like you to come to my birthday 
party. 
 

 
Is it your birthday tomorrow? 
 

Really? I didn’t know!  
Happy birthday! 
 

 
  Thanks man. 
 



     NOTES: 
 
 

1. Gdy chcemy zapytać kogoś jakie ma plany (np. na wieczór ) możemy użyć jednego z 
pytań: 

 
What are you doing (tonight)? 
What are your plans (for tonight)? 
Have you got any plans (for tonight)? 
What are you up to (tonight)? 

 

2. Jestem (bardzo) zmęczony , to I’m (very, really) tired. 
W języku potocznym można to samo wyrazić poprzez: 
 
I’m exhausted [ig’zo:stid] = Jestem wyczerpany 
I’m knackered = Jestem padnięty 

 

3. Mówiąc o swoich planach, najczęściej używamy czasu Present Continuous, dodając słowo 
wyrażające czas przyszły, Np.  Tomorrow, next week, on Friday, In 10 minutes, etc. 

 
Np. I’m working tomorrow  - Jutro pracuję 
      I’m going home in an hour. – Za godzinę idę do domu. 

 

4. Let’s (do something ) – Zróbmy coś 
Let’s go – Chodźmy 

 
5. want (somebody ) to do something 

would like (somebody) to do something   = chcieć, żeby ktoś coś zrobił 
 
          np. I want you to clean up – Chcę, żebyś posprzątał. 
                I’d like you to come early tomorrow – Chciałbym, żebyś przyszedł jutro wcześniej 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



    HOW MUCH DO YOU REMEMBER?   - STEP 1 
 
      PAUL:           ADAM: 
 
 
 
 
 
 
       Więc jakie masz plany? 
 
 

 
     Nie wiem. Padam z nóg.  
     Chyba pójdę do domu. 

 
 
 
 
     Oj, daj spokój. Jest piątkowy wieczór.  
      Idziemy do Martina. Idziesz?   
 
 
 
 
 

    No dobra. Ale nie mogę zostać długo.           
Pracuję rano.  

 
 
      Świetnie. Jedziemy autobusem,  
      czy idziemy? 
 
 

 
     Pojedźmy autobusem. 

 
 
 
 
       A Adam, masz jakieś plany na  
        jutrzejszy wieczór? 
 
 
 

   Nie, dlaczego? 
 
 
 
 

       Chciałbym ,żebyś przyszedł na moją 
       imprezę urodzinową. 
 
 

    Jutro masz urodziny? 
 
 
 
       Właściwie to dzisiaj ! 
 
 
 

     Naprawdę ? Nie wiedziałem!  
     Wszystkiego najlepszego ! 

 
 
 
          Dzięki stary                                 

 

 
So 1.                                      ? 
 

 

I don’t know, I’m 2.                             .  
I think I‘ll go home. 
 

Oh, come on. It’s Friday night.  
3.                              to Martin’s place. 
3.                                      ? 
 

 

All right, then. But I can’t stay long.  
3.                             in the morning 
 

 

And Adam, 1                                       .                            
tomorrow evening? 
 

 

Great! Are we taking a bus  
or walking? 
 

 
   4.                          by bus. 
 

 

No, why ? 
 
 

 
Actually, it’s today! 

 

5.                                              to my 
birthday party. 
 

 
Is it your birthday tomorrow? 
 

Really? I didn’t know!  
Happy birthday! 
 

 
  Thanks man. 
 



 
    HOW MUCH DO YOU REMEMBER?   - STEP 2 – Adam’s part 

 
      PAUL:           ADAM: 
 
 
 
 
 
 
        
 

 
     Nie wiem. Padam z nóg.  
     Chyba pójdę do domu. 

 
 
 
 
 

      
 
 
 
 

    No dobra. Ale nie mogę zostać długo.           
Pracuję rano.  

 
 
       
 
 
 

 
     Pojedźmy autobusem. 

 
 
 
 
        
 
 

 
   Nie, dlaczego? 

 
 
 
 

        
 
 
 

    Jutro masz urodziny? 
 
 
 
 
 
 

      
     Naprawdę ? Nie wiedziałem!  
     Wszystkiego najlepszego ! 
 
 

 

 

 
         

 
So what are you up to? 
 

 

 
 

Oh, come on. It’s Friday night.  
We are going to Martin’s place. 
Are you coming? 
 

 

 

 

And Adam, have you got any plans 
for tomorrow evening? 
 

 

Great! Are we taking a bus  
or walking? 
 

 
    
 

 

 
 

 
Actually, it’s today! 

 

I’d like you to come to my birthday 
party. 
 

 
 
 

 
 

 
  Thanks. 
 



         HOW MUCH DO YOU REMEMBER?   - STEP 3 – Paul’s part 
 
 
      PAUL:           ADAM: 
 
 
 
 
 
 
       Więc jakie masz plany? 
 
 

 
      

 
 
 
 
     Oj, daj spokój. Jest piątkowy wieczór.  
      Idziemy do Martina. Idziesz?   
 
 
 
 
 

     
 
 
      
       Świetnie. Jedziemy autobusem,  
      czy idziemy? 
 

 
      

 
 
 
 
       A Adam, masz jakieś plany na  
       jutrzejszy wieczór? 
 
 
 

    
 
 
 
 

       Chciałbym ,żebyś przyszedł na moją 
       imprezę urodzinową. 
 
 

     
 
 
 
       Właściwie to dzisiaj ! 
 
 
 
 

      
 
 
          Dzięki stary 

 

 
 

 

I don’t know, I’m knackered.  
I think I‘ll go home. 
 

 

 

All right, then. But I can’t stay long.  
I‘m working in the morning 
 

 

 

 

 

 
   Let’s go by bus. 
 

 

No, why ? 
 
 

 

 

 

 
Is it your birthday tomorrow? 
 

Really? I didn’t know!  
Happy birthday! 
 

 
   


